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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over vleesconsumptie en klimaat.
(Ingezonden 16 november 2009)

1
Kunt u uiteenzetten hoe uw pleidooi
voor een verbod op de gloeilamp zich
verhoudt tot de meer vrijblijvende
wijze waarop u met de productie en
consumptie van dierlijke eiwitten
wenst om te gaan?

2
Deelt u de mening dat de productie
van dierlijke eiwitten vele malen
schadelijker is voor het klimaat dan
het gebruik van gloeilampen? Zo nee,
waarom niet?

3
Deelt u de mening dat er voor
dierlijke eiwitten minstens zulke
goede vervangers bestaan als voor
de gloeilamp? Zo nee, waarom niet
en bent u bereid de ontwikkeling van
alternatieven substantiëler te steunen
dan nu het geval is?

4
Hoe beoordeelt u de keuzevrijheid
van consumenten met betrekking tot
de consumptie van dierlijke eiwitten
ten opzichte van bijvoorbeeld de
vrijheid om loodhoudende benzine of
gloeilampen aan te schaffen?

5
Wat bedoelt u met «de discussies
rond dierlijke eiwitten verkeren nog

niet in een stadium dat daar al
concrete afspraken over gemaakt
kunnen worden»?1 Heeft u twijfels
over de klimaatschade die voortvloeit
uit de productie van dierlijke
eiwitten?

6
Kunt u uiteenzetten wat er nog moet
gebeuren in de discussies over
dierlijke eiwitten om tot concrete
afspraken te kunnen komen?

7
Bent u bereid een actievere bijdrage
aan dergelijke discussies te leveren
opdat er sneller tot concrete
afspraken gekomen kan worden? Aan
welk soort concrete afspraken denkt
u?

8
Op welke termijn verwacht u dat de
discussies over dierlijke eiwitten
voldoende uitgekristalliseerd kunnen
zijn om tot concrete afspraken te
kunnen komen? Wat zou die termijn
wat u betreft kunnen versnellen?

9
De Voedsel- en Landbouworganisatie
van de Verenigde Naties (FAO) stelt
dat de uitstoot van broeikasgassen
vanuit de veehouderij wereldwijd
18% bedraagt2 terwijl het World
Watch Institute uitgaat van een
aandeel voor de veehouderij van
51%3. Bent u bereid een doorrekening
van beide rapporten te laten doen en
de Kamer te laten weten wat uw

bevindingen zijn, gelet op de
gemelde verschillen in klimaatdruk
van vleesproductie tussen die twee
zeer gezaghebbende bronnen? Zo ja,
op welke termijn en wijze? Zo nee,
waarom niet?

10
Bent u bereid op uw eigen ministerie
een vlees- en zuivelloze dag per week
in te stellen als signaal voor het feit
dat u de klimaatschade vanuit de
productie van dierlijke eiwitten
dermate serieus vindt dat u een
actieve transitie naar een meer
plantaardige productie voorstaat? Zo
ja, op welke termijn? Zo nee, waarom
niet?

11
Kunt u uiteenzetten welke activiteiten
binnen uw ministerie ontwikkeld
worden om de keuze voor minder
dierlijke en meer plantaardige
eiwitten te bevorderen? Acht u die
activiteiten toereikend, of bent u
bereid tot extra inspanningen in deze
richting?

12
Hoe beoordeelt u de oproep van de
Britse regeringsadviseur Stern om
het eten van vlees drastisch te
verminderen om het klimaat te
redden?4

13
Bent u bereid tot een ontmoeting met
Sir Paul McCartney, initiatiefnemer
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van Meatfree Monday, wanneer die
op 9 december optreedt in het
Gelredome? Zo ja, kan ik helpen een
dergelijke ontmoeting te arrangeren?
Zo nee, waarom niet?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 590.
2 Livestock’s long shadow
http://www.fao.org/docrep/010/a0701e/
a0701e00.HTM
3 Worldwatch Institute, Livestock and Climate
Change
http://www.worldwatch.org/node/6294
4 Times Online, 27 oktober 2009: «Climate
chief Lord Stern: give up meat to save the
planet»
http://www.timesonline.co.uk/tol/news/
environment/article6891362.ece
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